Street Food Presentation Contest: a Draft Plan
Objective: to encourage the students to understand the way local Taiwanese street food is translated into English and to introduce the food to foreigners. 
Plan: The student should first draw two lots containing food names. Then, in a time interval of 5 minutes, the student should first have a small talk with his/her conversation partner (a foreign student from STUST) and then introduce the two food (presented in photos on the screen) to his/her partner. The foreign student may ask some questions about the food for the student to answer.  
Contestants: Students from “English Communication for Specific Purposes” and “Tourism English”. About 20 to 25 (4 or 5 from each class) in total.
Reward: 1st place prize, 1000 NT dollars; 2nd place, 700 dollars; 3rd place, 500 dollars; 2 honorable mentions, 300 NT dollars. 
Time: 2:00 p.m. to 4:30 p.m. June 2
Avenue: N202
[bookmark: _GoBack]Notes: the list of names of the food will be provided two weeks before the contest on the website of our project on culture and tourism. http://my.stust.edu.tw/project/esp_cdct

小吃解說比賽：草案
目標：讓學生熟知小吃的英譯，並將小吃介紹給外國人。
規劃：學生先抽兩道食物的名稱(食物的照片會顯現在螢幕上)，然後限時5分鐘，學生先跟一個外國人短暫閒聊，然後跟外國人說明兩道小吃，並回答外國人對兩道小吃的疑問。
參賽者：「專業英語溝通」及「觀光英語」課的學生，每班4至5人，總共20至25人。
獎金：第一名1000元；第二名 700元；第三名 500元；佳作2名各300元。
時間：6月2日，下午2點到4點30分。
地點：N202
備註：食物名稱會於比賽前兩星期公佈於計畫網站http://my.stust.edu.tw/project/esp_cdct
